
      

Lokalt samverkansmöte Tanum  

Minnesanteckningar 2024-01-23 
 

Närvarande: Tone Brage, Madelene Welander, Pammela Standler, Linnea Hedemyr 

Litmainen, Veronica Arvidsson, Åsa Engedotter, Camilla Nyberg, Cecilia Johnson 

(från 09:40). 

Med på länk: Therese Engdahl, Vanda Oskarsson (till 10:00), Annika Vilhelmsson, 

Melina Bjurström (till 10:00). 

 

Inbjudna gäster:  

Förhinder: Liselott Axenbratt (meddelat), Anna dygd (meddelat), Catarina Baatz 

(meddelat förhinder) 

Sekreterare: Pammela Standler 

Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkänd. 

Anmälan av övriga frågor: 
Anna Dygd via Närhälsan: Samverkan möteslokaler och leasingbilar 
Tone och Pammela: Riktlinje Egenvård 

Föregående minnesanteckningar 
Återkoppling Nära vård i hemmet 
Första mötet har varit och man tog beslut att befintlig samverkansgrupp får utökat 
uppdrag att arbeta med förebyggande hos kommuninvånarna. Samverkansgruppen 
träffas i dagsläget varje måndag och torsdag vilket nu kommer att utökas. Oklart 
exakt när. 
 
Händelseanalys suicid 
 
Tone informerar att gällande händelseanalyser kommer det att vara en del av 
regeringens utredning kring om det ska sättas in en haverikommission varje gång 
någon tar sitt liv i syfte att se vad olika aktörer såsom skola, socialtjänst, vård, polis 
och räddningstjänst konkret kan göra för att undvika att det händer igen. Utredningen 
ska vara klar senast oktober 2024.  
 
Utredning om haverikommission vid suicid - Regeringen.se 
 

Förslag är att vi inväntar utredningen och följer upp denna del i handlingsplanerna: 
Avvaktar fortsatt arbete i väntan på regeringens utredning. 

https://url11.mailanyone.net/scanner?m=1rFqKt-0007nV-6K&d=4%7Ccustomer%2Fmail%2F24542560%2F1703054400%2F1rFqKt-0007nV-6K%7Cin11c%7C57e1b682%7C24542560%7C13652557%7C65828D97AABC4A30E7B8F82F09F3600F&o=%2Fphtw%3A%2Fwtsiew.gernrgrsens%2Fpe.eadsmdelned%2F2en1230%2F0ir%2Fugdnntee--oiavrmhimkonssomiid-visuci-%2Fd&s=8ARm92hG4c_2zbdsV7v9xwao3gk


Läs gärna senaste överenskommelsen kring psykisk hälsa och suicidprevention:  
Information om överenskommelsen psykisk hälsa och suicidprevention 2024 | 
Uppdrag Psykisk Hälsa (uppdragpsykiskhalsa.se)  
 
Suicidsamordnaren på Fyrbodal har tagit fram en del material som finns på Fyrbodal 
webbsidan: www.fyrbodal.se/suicidprevention  

SKAV Workshop 2023 
Workshop där representanter från BUP, region och kommun deltar. BUP är 
sammankallande. Fokus 2023 har varit vad som inte fungerar och fortsättningsvis 
kommer samverkan inriktas på att vara lösningsfokuserat. Nya kallelser för 2024 är 
på väg. 
Kommunen lyfter att det även finns problem med redan aktualiserade personer. 
Vidare har kommunen deltagit i möte delregionala nämnde norra. I detta möte lyftes 
det att man har glömt socialtjänstperspektivet t.ex. köp av behandling som 
kompensatorisk insats. Det framkom i mötet att det sker mer arbete än BUP hade 
kännedom om.  
När dokumentet från mötets är färdigt och kommer till Tone kommer hon delge 
gruppen detta. 
 
Fråga kom också upp varför kommunens socialtjänst inte deltar?  
Svar från Annika var att det finns representanter från andra kommuners socialtjänst. 
Vid nästa SKAV-möte kommer Annika och Therese undersöka vilka kommuner som 
har representanter så att kommunen kan delge sina synpunkter via dem. 

Dialog hybrid möte samt struktur dagordning 
Sedan tidigare ligger ett beslut att vissa möten ska vara fysiskt. För vissa 
representanter är det svårt/ej möjligt att delta fysiskt utifrån olika förutsättningar i 
verksamheterna. Vissa representanter upplever att hybridmöten och digitala möten 
inte alltid blir effektiva och kan upplevas röriga. Vissa representanter upplever att det 
är bättre med digital närvaro än ingen närvaro alls.  
Vidare fördes dialog om man skulle kunna prova att strukturera dagordningen så att 
representanter skulle kunna medverka fysiskt med syfte att kunna styra vilka punkter 
man behöver delta på och på så sätt inte behöva med under hela mötet. 
Förslag kommer från Vanda att man har en planeringsdag med representanter på 
chefsnivå samt operativ personal för samverkan med syfte att utarbeta vad som 
behöver arbetas med under lokala samverkansmöten. Hon informerar att 
upplevelsen är att samverkan överlag fungerar bättre när man haft en planeringsdag. 
 
Beslut fattas 

- Alla möten under 2024 kommer ske digitalt. 
- Gemensamt ansvar över dagordningens struktur möjliggöra för 

representanterna att disponera sin tid. 
- Kommunen kommer se över möjligheterna till ett SKAV-möte/planeringsdag. 

Återkoppling kommer ske i detta forum. 

https://url11.mailanyone.net/scanner?m=1rGGR0-0000Mx-4V&d=4%7Ccustomer%2Fmail%2F24542560%2F1703154600%2F1rGGR0-0000Mx-4V%7Cin11b%7C57e1b682%7C24542560%7C13652557%7C6584157A063663AE54C1D75D89CD76F7&o=%2Fphtw%3A%2Fwtsapw.pdrgupaisyskhlkslea.nkaes%2Fo%2Fdemnfrrimoato-o-inoevemskmrnseelk-pysns-is-alakhc-ocduiihsivprnntoeeu2-2m%2F%3Ft04%3Du_sycenorvsheure%26tbumtm%3Ddim_etiem_%26umaltmte_%26umr%3D%3Dtcount%26neactmgmpi_aePn%3De%2BdcUH3202%2Brebm&s=JMeO6Y675Mzn3sdp-oQsrzLRpnk
https://url11.mailanyone.net/scanner?m=1rGGR0-0000Mx-4V&d=4%7Ccustomer%2Fmail%2F24542560%2F1703154600%2F1rGGR0-0000Mx-4V%7Cin11b%7C57e1b682%7C24542560%7C13652557%7C6584157A063663AE54C1D75D89CD76F7&o=%2Fphtw%3A%2Fwtsapw.pdrgupaisyskhlkslea.nkaes%2Fo%2Fdemnfrrimoato-o-inoevemskmrnseelk-pysns-is-alakhc-ocduiihsivprnntoeeu2-2m%2F%3Ft04%3Du_sycenorvsheure%26tbumtm%3Ddim_etiem_%26umaltmte_%26umr%3D%3Dtcount%26neactmgmpi_aePn%3De%2BdcUH3202%2Brebm&s=JMeO6Y675Mzn3sdp-oQsrzLRpnk
http://www.fyrbodal.se/suicidprevention


Uppföljning 2023 - aktiviteter handlingsplan barn och unga 
Några indikatorer fortsatt röda då svar inte inkommit från BUP.  
 
Då denna punkt varit uppe flera gånger för beslut men skjutits på så fattas ändå 
Beslut att anta uppföljning 2023 – aktiviteter handlingsplan barn och unga 

Reviderad handlingsplan barn och unga 2024-2026. 
Frågor att ta ställning till innan beslut 
Genomförda kampanjer i samband med högtider – Behöver ett förtydligande av vilka högtider man 
syftar på? Menar man samtliga högtider? Eller de som har identifierats som riskhögtider? Och vilka är 
det i Tanum i sådana fall? 

Svar från deltagarna – nej 
Beslut fattas att anta reviderad handlingsplan barn och unga 2024-2026. 

Avvikelser i samverkan 
Inga nya avvikelser har skrivits. 
 
Vid förra mötet fördes dialog om att Elevhälsan skulle skriva avvikelse gällande PAS. 
Annika har inte skrivit avvikelse utan mailat dem istället och fått följande svar. 
Arbetssättet med PAS finns inte längre kvar. Om kallelse för SIP ska skickas gör man 
det till: 
Barn och ungdomspsykiatrin 
Fjällvägen 9 
45153 Uddevalla 
 
När kallelsen kommer in fördelas den till den sköterska som kommer delta. 
 
 
Det har kommit svar på 1 avvikelser i samverkan gällande: 
BUP har inte medverkat i revidering av psykisk ohälsa plan Barn och unga 
 
Samverkansmöten är naturligtvis mycket viktiga för oss inom BUP. Vi har möjlighet att avsätta ca 2 - 3 
samverkansmöten per termin när det kommer till lokal vårdsamverkan. Som chef inom BUP Väst så verkar jag mot 8 
olika kommuner, varvid detta genererar ca 16 - 24 st halvdagar per termin. P g a sjukdom har vi inte alltid möjlighet att 
sätta in en reserv till dessa möten då vårt huvuduppdrag är att bedriva vård. Det går heller inte att sätta in en 
medarbetare till dessa möten då mötets karaktär gör att det är en person med beslutsmandat som är med vid mötet. 
Vid det sammanträde som refereras till i avvikelsen så har jag varit inbokad på annat och sänt en ersättare som i sin tur 
blivit sjuk. Detta har meddelats inför mötet. Regionen företräds även av primärvård, som har - vad jag förstår - 
medverkat i mötet 
 
Dessa mötet är och förblir av prioritet inom verksamheten, dock kan akut patientarbete komma att prioriteras över. Få 
personer inom verksamheten har rätt kompetens att medverka vid mötet vilket gör att dessa mötet förblir något sårbara 
för sjukdom. Med god framförhållning kring när möten hålles så kommer vi, som nu, göra vårt bästa för att medverka 

Övriga frågor 
Samverkan kring möteslokaler och leasingbilar 
Fråga lyfts från Folktandvården om möjlighet att samverka kring möteslokaler och 
leasingbilar. 



- Gällande leasingbilar finns ett tydligt svar att det inte går på grund av 
ansvarsfråga och försäkringar. I framtiden kommer denna fråga tas med för 
möjlighet att ses över. 

- Gällande möteslokaler kommer Pammela kontakta Tanums kommuns 
kundcenter för att se vilka möjligheter som finns.  

 
Gällande hyra kommunlokal så finns den möjligheten. 
Vilka lokaler och pris finns på kommunens hemsida. Bifogar länk 
 
Boka lokal - Tanums kommun 

 
Riktlinje Egenvård 
Till kommunen har det kommit in möjlighet att lämna synpunkter på förslag till ny 
Länsgemensam riktlinje för egenvård (barn och unga på korttidsvistelse LSS).  
Regionens deltagare har inte fått detta utan ligger på högre nivå i regionen att 
besvara. Pammela kommer att maila ut riktlinjen. Regionen kan lämna synpunkter 
som kommunen tar med i sitt svar. Synpunkter mailas till Pammela senast 1 mars då 
enkäten ska besvaras senaste 15 mars. 

Nästa möte  
2024-03-19 på Teams. 
 
 

https://www.tanum.se/upplevagora/idrottmotionochfriluftsliv/idrottsanlaggningarochhallar/lokaler/bokalokal.4.7664b4813898b7df98441da.html

